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Interpelacj a

W imieniu mieszkaric6w osiedla Pofudnie zwracam sig z uprzejm4 pro5b4

o uloZenie nowej nawierzchni chodnika i wjazd6w do posesji prry ul. Slonecznej.

obecny stan chodnika i wjazd6w utrudnia komunikacjE oraz zagr.rza bezpieczeristwu

mieszkaric6w.

Uprzejmie proszp Paaa Prezydenta o pozltywne r ozpatrzene powylszej prodby.
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